
   

RÅD/NÆVN: Fritidsnævnet 2018 - 2021 MØDE NR.:   02 / 2021 

SAGSTYPE: Referat  MØDEDATO: 26. april 2021 

MØDESTED: Skype (mødelink i Outlook indkaldelse) 

Break-out session i særskilt mødelink i særskilt 

indkaldelse. 

 

MØDETID: kl. 18.00-20.30 

DELTAGENDE:  
Poul Møller Hansen (formand) (Hovedområde 2, Allerød Idræts Union) 

Merete Them Kjølholm (Kultur- og Idrætsudvalget (RV)) 

Theodore Gbouable (Kultur- og Idrætsudvalget (S))  

Lena Becker (Hovedområde 1, DOF Fritidsskoler) 

Dorte Paludan (Hovedområde 2, Allerød Idræts Union) 

Steen Hagstrøm (Hovedområde 2, Foreningssamvirket Pensionisthuset) 

Torben Olesen (Hovedområde 2, Børne- og ungdomsorganisationernes 

samråd og Allerød Ungdomsskole) 

Jørn Winther Jepsen (Repræsentant for det selvorganiserede fritidsliv) 

Peter Bent (Repræsentant for foreninger som har aktiviteter for 

handicappede) 

Henrik Bo Frederiksen (Hovedområde 2, Børne- og 

ungdomsorganisationernes samråd) 

Hans Dyrby Kloch (Teknisk chef, Allerød Kommune) 

Jacob Poulsen (Leder af fritidsområdet, Allerød Kommune) 

 

Kim Barslev (Hovedområde 1, LOF Øresund) og Amalie Malte Larsen 

(Fritidskonsulent, Allerød Kommune) var deltagende i dagsordenspunkt 2.  

 

AFBUD:  
 

EJ MØDT: 
 

 

1.  

18.00-18.10 

Beslutning 

 

Godkendelse af dagsorden og referat fra 22. februar.  

 
Jørn Winther Jepsen fremsendte d. 23. februar følgende kommentarer til 

referatet:  

Jeg er glad for det vi besluttede, men jeg vil gerne have at det af referatet 

fremgår, at jeg stillede forslag om at overføre midler til at etabler et 

fritidspas /eller ”grønt kort” så børn og unge gratis kunne besøge flere 

fritidsaktiviteter. Som begrundelse anført jeg ønsket om at sikre tilgang til 

foreninger der måske manglede kontingentindbetalinger grundet 

Coronakrisen. Dette blev afvist af Dorte Paludan med henvisning til, at 

rigtig mange foreninger var ved at etabler sommerlejre mv. så der ville 

være overflødigt. Og så vil jeg gerne anmode dig om på næste møde at 

optage et informationspunkt om samme emne: Sommerlejre i 

foreningerne. Så kan Fritidsnævnet få en tilbagemelding fra Dorte om det 

går som forventet, eller vi skal tage andre initiativer. 

 
Bilag 1. Referat Fritidsnævnet 22 02 2021 (link): 

https://www.alleroed.dk/document/1128768e-2b6b-4536-820c-

25dac163d985  

Referat Jørn kommentarer fremgår allerede af der fremsendte referat under 

referatpunkt 5 og kræver derfor ikke særlig godkendelse.  

 

Beslutning og 

ansvar 

Lena havde følgende kommentar til referat af møde i 

fritidsnævnet den 22. februar 2021:  

 

 

https://www.alleroed.dk/document/1128768e-2b6b-4536-820c-25dac163d985
https://www.alleroed.dk/document/1128768e-2b6b-4536-820c-25dac163d985


   

Eksisterende tekst: ”Lena udtrykte kritik for omfanget af 

Allerød Kommunes kompensationsordninger for 

aftenskolerne, der menes at ske i langt mindre omfang end i 

omegnskommunerne.” 

 

Kommentar: Lena udtrykte kritik for omfanget af Allerød 

kommunes kompensationsordninger’*) for aftenskolerne…...   

*) det handler om at Allerød kommune p.t. ikke har  udbetalt 

første rate af bevilget tilskud til aftenskoler, jf. 

kulturministerens hyrdebrev – og som langt de fleste 

kommuner allerede på dette tidspunkt har udbetalt 

 Referat fra den 22. februar 2021 godkendes.   

 

2.  

18.10-19.00 

Høring 

Del 2: Involvering af fritidsnævnet i udarbejdelse af 

kommunens nye Kultur-, Idræts- og Fritidspolitik 
 
Jævnfør plan for involvering af fritidsnævnet der findes i bilag, anmodes 

fritidsnævnet om at sætte retning for følgende temaer: 

 Fællesskab og bredde 

 Innovation, læring og dannelse 

 Talenter på vej  

Souschef, Michala Tarbo Andersson vil styre processen.  

Fritidsnævnet skal efter en kort opfølgning på del 1 og indflyvning til del 2 

drøfte de tre temaer i 3 break-out sessioner. Fritidsnævnet medlemmer 

deles i 3 grupper og indkaldes til break-out sessioner i en særskilt Outlook 

indkaldelse.  

Bilag 1. Vedtaget kommissorium 29-10-2020 (link) 

https://www.alleroed.dk/document/7643a85e-5aca-4c86-adc8-

078f57e82dfd  

2. Mentimeter besvarelser (vedlagt) 

3. Fritidsnævnets proces og slides til møde 24.3.21 (vedlagt) 

Referat Michala orienterede nævnet om den kommende proces og tidsplanen 

herfor. Herudover viste Michala nævnet deres Mentimeter besvarelser.   

 

Beslutning og 

ansvar 

Del 3 af involveringsprocessen afvikles på et 

ekstraordinært møde. Opsamling på gruppedrøftelser på 

indeværende møde fremsendes i forbindelse med 

indkaldelse til det ekstraordinære møde i maj.  

Jacob 

 

3.  

19.00-19.20 

Orientering 

Orientering ved Kultur- og Idrætsudvalgsrepræsentanter og 
forvaltningen 
1. Spørgsmål og svar vedr. fritidsnævnets budgetforslag (ønske fra Jørn 

Winther Jepsen) 

2. Prisuddeling 2020 (2021) 

3. Præsentation af Allerød Kommunes nye fritidskonsulent, Amalie, for de 

medlemmer som ikke er blevet præsenteret for hende. (ønske fra Jørn 

Winther Jepsen) 

4. Afslutning af budgetforlig opgave: Nytænkning af tilskudsordninger på 

fritidsområdet. 

5. Dialogmøder d. 5., 10. og 12. maj med foreninger, aftenskoler og 

øvrige interessenter vedr. kultur-, idræts- og fritidspolitikken 

6. Salg/leje af kommunal grund til private sportsanlæg 

7. Midlertidige foranstaltninger for den frie folkeoplysende virksomhed 

som led i afhjælpning af Covid-19.   

8. Ansøgning om tilskud 2021 og afregning af tilskud 2020.  

9. Sæsonfordeling 2021/2022 

10. Foreløbige planer for Folkemøde 

11. Foreløbige planer for Aktiv Fritid. 

12. Mungo Park ny koncertsal – første spadestik 12/5 kl. 13.   

 

https://www.alleroed.dk/document/7643a85e-5aca-4c86-adc8-078f57e82dfd
https://www.alleroed.dk/document/7643a85e-5aca-4c86-adc8-078f57e82dfd


   

Grundet tidsmangel pga. dagsordenspunkt 2 indgår orientering ved øvrige 

repræsentanter som udgangspunkt ikke i dagsorden, men hvis en 

repræsentant har noget presserende der ønskes forelagt nævnet, er det 

selvfølgelig i orden, at det fremlægges.   

Bilag 1. Referat af møder i Kultur- og Idrætsudvalget d. 1. marts og 12. april 

(link) https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-referater  

Referat 1.  Jacob orienterede fritidsnævnet om mailsvar til Jørn Winther Jepsen på 

spørgsmål vedrørende behandling af fritidsnævnets budgetforslag. 

Herunder:  

 Overførsel af uforbrugte midler fra 2020 til 2021 er ikke omfattet af 

budgetprocessen men håndteres i en særskilt overførselssag. 

Forvaltningen har anmodet om den ønskede overførsel i 

overførselssagen. 

 Fritidsnævnet forslag om overførsel fra 2021 til 2022 på basis om 

forventet mindre forbrug på Kultur- og Idrætsudvalgets område er 

heller ikke en del af den igangværende budgetproces for 2022. Der 

tages normalt ikke stilling til driftsoverførsler før 

regnskabsafslutning, hvor det for hele kommunen vurderes, om 

der skal ske forskydninger ud i overslagsårene. Det vil sige, at 

budgetoverførsler for 2021 til 2022 forventes behandlet i april 

2022. 

 Fritidsnævnets ønske om indførsel af diæter i forbindelse med 

nævnets arbejde skal rejses politisk. Dette omfatter både 

muligheden for, at det politiske udvalg beslutter at oversende 

forslaget, og at forslaget kan rejses af et politisk parti.  

 

Jørn Winther Jepsen fortalte om behandling af fritidsnævnets 

budgetforslag 2019-2021, og at det den gang blev håndteret forkert af 

forvaltningen, hvorfor borgmester Karsten Längerich blev bedt om at 

deltage i fritidsnævnets møde den 13. maj 2019. Af referatpunkt 1. fra 

møde i Fritidsnævnet den 13. maj 2019 fremgår følgende:   

”Borgmesteren takkede for invitationen og gennemgik budgetprocessen. 

Borgmesteren præciserede at Kultur- og Idrætsudvalget kan oversende 

Fritidsnævnets ønsker til budget direkte til budgetforhandlingerne. Dvs. at 

fagudvalgene kan indstille sager direkte til budgetforhandlingerne. 

Sagerne kan blive henlagt i budgetprocessen, da byrådet i gennemsnit i 

perioden 2020-2027 skal spare 28 millioner pr. år i servicereduktioner. 

Herudover præciserede borgmesteren at forvaltningen ikke må anbefale 

udgiftsgivende forslag i politiske dagsordenpunkter.” 

 

Jørn Winter Jepsen fremsagde kritik for klargørelse af budgetproces.  

Det skal stå helt klart hvad der gælder for fritidsnævnets budgetforslag.   

2. Jacob orienterede nævnet om, at de resterende afviklinger i 2020 (for 

2019) afvikles af foreningerne selv. Hvad angår 2021 (for 2020), så 

besluttede Kultur- og Idrætsudvalgets den 1. marts, at denne skal 

afholdes fysisk i august/september 2021. Styregruppen afviklede den 6. 

april et kort møde, hvor udvalgets beslutning blev præciseret til, at 

afviklingen i 2021 (for 2020) om muligt skal afvikles som et samlet 

arrangement, gerne i forbindelse med Aktiv Fritid. Alternativt kan 

prisuddelingen afvikles som 2-3 arrangementer, i så fald 

forsamlingsforbuddet påkræver det. Jacob fortalte endvidere at 

forvaltningen er i færd med at udarbejde en spørgeskemaundersøgelse til 

foreninger og aftenskoler om prisuddelingens fremtidige formål og form. 

Efter sommerferien indkaldes styregruppen til møde og det forventes at 

Kultur- og Idrætsudvalget i september/oktober kan forelægges forslag til 

prisuddelingens fremtidige formål og form.  

3. Amalie præsenterede sig for de medlemmer, som ikke har hilst på 

hende. Amalie og Jacob fortalte kort om de arbejdsopgaver Kultur- og 

Idrætsudvalget har besluttet Amalie skal udføre. Amalies opgaver er 

https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-referater


   

overordnet defineret, da hendes hovedformål er at udmønte kommunens 

kommende nye Kultur-, Idræts- og Fritidspolitik.   

4. Jacob orienterede om, at arbejdet med at udmønte styregruppens 

arbejde er tilvejebragt, og Kultur- og Idrætsudvalget forelægges den 3. 

maj sidste forslag til reviderede retningslinjer.  

5. Jacob orienterede kort om dialogmøder d. 5., 10. og 12. maj med 

foreninger, aftenskoler og øvrige interessenter vedr. kultur-, idræts- og 

fritidspolitikken og at fritidsnævnet er meget velkommen til at deltage.  

6. Hans orienterede om Kultur- og Idrætsudvalgets genbehandling af sag 

om salg/leje af kommunale arealer til kommercielle fritidsfaciliteter den 

12. april. Udvalget besluttede at muligheden for at etablere kommercielle 

idrætstilbud i forbindelse med kommunale idrætsanlæg skal indgå som 

input i udarbejdelsen af den nye kultur- Idræts og Fritidspolitik.   

7. Jacob orienterede om, at Kulturministeren i bekendtgørelse 2172 af 

15/12/2020 og bekendtgørelse 445 af 15/03/2021 har ændret 

bekendtgørelse 320 af 30/03/2020 til, ud over at omfatte året 2020, til 

også at omfatte januar, februar, marts, april, maj, juni og juli 2021. Dette 

giver Allerød Kommune mulighed for at fastholde beslutningen om 

midlertidige foranstaltninger fra 7. maj 2020 for tilskud i januar-juli 2021. 

Sagen blev forelagt udvalget den 12. april og udvalget besluttede samme 

midlertidige foranstaltninger som besluttet 7. maj 2020 for tilskud 2020 

med tilføjelse af fritidsnævnets forslag om anvendelse af debatskabende 

midler til covid-19 relaterede udgifter 

8. Jacob orienterede kort om ansøgning 2021 og afregning 2020 der kører 

efter planen. Flere foreninger har grundet manglende mødeaktivitet været 

langsomme til at indsende ansøgning og afregning. Udbetaling sker til 

tiden og udbetaling af 2. rate til aftenskolerne sker i samme ombæring. 

De samlede tilskud kan forelægges fritidsnævnet på næstkommende 

møde og offentliggøres, som loven foreskriver, på aktivalleroed.dk. 

Jacob fortalte desuden at foreninger og forvaltningen har skulle ”holde 

tungen lige i munden” da der afregnes efter gamle regler og ansøges efter 

nye regler og herudover er de midlertidige foranstaltninger gældende for 

både tilskud 2020 og 2021. Forvaltningen anerkender, at foreninger og 

aftenskoler finder det svært, og forvaltningen sidder klar til at afhjælpe 

udfordringer. 

9. Jacob orienterede kort om, at sæsonfordelingen er forløbet super godt. 

Pga. af Corona har udgangspunktet for sæson 2021/2022 været at 

fastholde eksisterende tider. Foreningerne og aftenskolerne finder 

overordnet set normtalsfordelingen fair og gennemsigtig. Forvaltningen er 

desuden blevet bedre til at forudse den tværgående fordeling, og de 

tydeligere objektive principper gør det muligt ifm. sæsonfordelingen, at 

opprioritere børn og unge lokalt og på tværs af anlæg.  

10. Merete fremlagde at styregruppen er i færd med at afvikle kaffe-

møder med forskellige interessenter. Fritidsnævnet præciserede, at deres 

indstilling fra den 22. februar, der anbefaler styregruppen at inddrage 

Blovstrød og Lynge bysamfund samt skabe et folkemøde der appellerer 

bredt, stadig står. Herudover blev der argumenteret for, at man forsøger 

at få temaerne i folkemødet til at hænge sammen med Allerød på X og 

Tværs.  

11. Jacob orienterede nævnet om, at Aktiv Fritid forventes at kunne 

afvikles, men at det endnu er usikkert, selvom regeringen plan tyder på at 



   

det bliver muligt. Aktiv Fritid kan som udgangspunkt kun afvikles uden 

restriktioner, da der ikke er budget til arrangementet, og corona vagter til 

evt. sektionsopdeling samt omfattende afspærring mv. kræver ressourcer 

og penge. Forvaltningen går så småt videre med planlægningen, men 

afventer tilmelding lidt endnu.   

Jørn præciserede at Aktiv Fritid er planlagt til den 21. august og Allerød på 

X og Tværs afvikles i uge 34.  

12. Hans fortalte at der afvikles et arrangement i forbindelse med første 

spadestik for Mungo Parks nye teatersal, og at Fritidsnævnet selvfølgelig 

vil blive inviteret.   

Beslutning og 

ansvar 

Fritidsnævnet skal have forelagt svar på undersøgelse 

om prisuddelingens fremtidige formål og form til 

kommentering, inden forslag sendes til behandling i 

Kultur- og Idrætsudvalget 

Jacob 

Hans 

 Fritidsnævnets medlemmer fremsender ønske om 

deltagelse i dialogmøder til Jacob 

Alle 

 Fritidsnævnet anbefaler den nedsatte styregruppe for 

Folkemøde, at man aktivt forsøger at få 

arrangementerne til at hænge sammen med Allerød på 

X og Tværs. Dette i form af fælles temaer mv.  

Merete  

Michala 

 Der fremsendes en liste over foreløbige temaer for 

Folkemødet til Poul, Lena og Jørn, så disse eventuelt 

kan sammentænkes med Allerød på X og Tværs. 

Merete 

Michala 

 

4.  

19.20-19.35 

Orientering & 

høring 

Orientering om Allerød Idræts Unions prioriteringsliste samt 

drøftelse af samarbejdsaftale mellem Allerød Idræts Union 
og Allerød Kommune 
 
Jørn Winter Jepsen har anmodet om at få dette på dagsorden. 

Jørn vil fremlægges de ønskede drøftelser. 

I bilag findes Allerød Kommunes samarbejdsaftale med Allerød Idræts 

Union. 

 

Kultur- og Idrætsudvalget (2014-2017) besluttede d. 5. september 2016: 

At der inviteres til et dialogmøde med aktørerne på fritids- idræts og 

kulturområdet, inden udvalget tager stilling til, om der skal indgås en 

aftale med Allerød Idræts Union. Dette for at få et grundlag for de 

fremtidige principper for dialog og samarbejde med aktørerne på området. 

Grundlaget er bl.a. Fritidspolitikken. 

 
Bilag 1. AIU Inspirationsliste til Allerød Kommune januar 2021 (vedlagt). 

2. Samarbejdsaftale mellem AIU & AK (vedlagt). 

Referat Jacob orienterede om, at Allerød Idræts Unions prioriteringsliste forlægges 

Kultur- og Idrætsudvalget som følge af den samarbejdsaftale, der blev 

indgået mellem Kultur- og Planudvalget og Allerød Idræts Union og 

halbestyrelserne i marts 1995. Man kan argumentere for at Fritidsnævnet, 

jf. Folkeoplysningsloven §35, skal have AIUs prioriteringsliste og 

brugerrådene årsrapporter til orientering, men det har ikke tidligere været 

tilfældet.  

Hvor kommunens høring af fritidsnævnet starter og slutter, er forsøgt 

defineret i fritidsnævnets kompetenceplan, men der er mange gråzoner. 

En ting er dog helt sikkert, Allerød Kommune har naturligvis ingen 

intention om at afvige fra at høre fritidsnævnet.  

 

Jørn fremlagde ønske om at fritidsnævnets hvert år foreligges Allerød 

Idræts Unions prioriteringsliste til kommentering, inden den forelægges 

Kultur- og Idrætsudvalget. Man bør ikke tilsidesætte fritidsnævnet på 



   

denne måde. Jørn mener at det er dårlig forvaltning at Fritidsnævnet ikke 

har fået prioriteringslisten forelagt.  

Beslutning og 

ansvar 

Allerød Idræts Unions prioriteringsliste skal hvert år 

forelægges nævnet til kommentering, inden den 

forelægges Kultur- og Idrætsudvalget. Desuden skal der 

ske en klar snitfladeafklaring mellem Allerød Idræts 

Union, Allerød Kommune og Fritidsnævnet 

 

 

5.  

19.35-19.50 

Orientering & 

koordinering 

 

Orientering om Kultur- og Idrætsudvalgets dialogmøde d. 
26. maj samt koordinering af fritidsnævnets deltagelse 
 

Forvaltningen vil på mødet foreligge dialogmødets formål og form.  

Kultur- og Idrætsudvalget anmoder om, at fritidsnævnet påtager sig en 

mere aktiv rolle, hvilket ønskes koordineret.    

Bilag Sagsbeskrivelse og beslutning i Kultur- og Idrætsudvalget d. 1. marts 

(punkt 3) og 12. april (punkt 3) (link) 

https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-referater  

Referat   

Jacob bad fritidsnævnet om at udvælge 2 repræsentanter til at deltage på 

Kultur- og Idrætsudvalgets dialogmøde d. 26. maj. Repræsentanterne skal 

kort fremlægge fritidsnævnets formål og opgaver og svare på spørgsmål 

fra foreninger og borgere.  

Mødet streames live og hvis det bliver muligt, afvikles mødet som en 

kombination af online møde og fysisk møde, eller kun som fysisk møde.  

 

Beslutning og 

ansvar 

Fritidsnævnet anbefaler at man kombinerer digital og 

fysisk afvikling af dialogmødet 

Jacob  

Hans 

 Torben Olesen og Lena Becker repræsenterer 

fritidsnævnet til Kultur- og Idrætsudvalgets dialogmøde 

den 26. maj kl. 17-18.30. Forvaltningen koordinerer 

Torbens og Lenas deltagelse direkte med dem.  

Jacob 

Torben 

Lena 

 

6.  

19.50-20.05 

Orientering & 

høring 

 

Genåbning af idræt og foreningsliv fra d. 21. april 
 

Forvaltningen vil på mødet aflægge status for genåbningen fra d. 21. april.  

Kommentarer hertil er velkomne.  

 

Bilag Aftale om udmøntning af genåbning pr. 21. april 2021 (link): 

https://www.justitsministeriet.dk/wp-content/uploads/2021/04/Aftale-

endelig.pdf  

Kultur- og Idrætsudvalget d. 12. april (punkt 11) (link): 

https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-referater 

Information sendt til alle foreninger og aftenskoler d. 20/4 (link): 

https://www.aktivalleroed.dk/nyheder/information-om-genaabning-d-21-

april-2021/   

Referat Jacob fremlagde hvordan genåbningen er blevet håndteret, og at 

forvaltningen er i løbende dialog med foreninger, aftenskoler og 

driftspersonalet ift. efterlevelse af Kulturministeriets omfattende 

retningslinjer. Information fremsendes til alle foreninger og aftenskoler og 

offentliggøres på www.aktivalleroed.dk   

 

Beslutning og 

ansvar 

Det anbefales at forvaltningen tydeliggør foreningernes 

og aftenskolernes ansvar for kontrol af coronapas.   

Jacob 

Enrique 

 

7.  

20.05-20.20 

Drøftelse  

 

Sommerferie aktiviteter i foreningerne 
 

Jørn Winter Jepsen har anmodet om dette dagsordenspunkt. 

Jørn vil fremlægge de ønskede drøftelser.  

Bilag  

Referat Dorte orienterede om at mange foreninger er i gang med at planlægge 

aktivitet og forlænge aktiviteterne ind i sommerferien. 

https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-referater
https://www.justitsministeriet.dk/wp-content/uploads/2021/04/Aftale-endelig.pdf
https://www.justitsministeriet.dk/wp-content/uploads/2021/04/Aftale-endelig.pdf
https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-referater
https://www.aktivalleroed.dk/nyheder/information-om-genaabning-d-21-april-2021/
https://www.aktivalleroed.dk/nyheder/information-om-genaabning-d-21-april-2021/
http://www.aktivalleroed.dk/


   

 

Torben orienterede om at de nuværende retningslinjer for 

foreningsaktivitet med overnatning skaber en del udfordringer for afvikling 

spejderlejre. 

 

Jacob fortalte at forvaltningen stadig har forventning om, at der kommer 

en statslig pulje til sommerferie aktiviteter, og at udgangspunktet er, at 

forslå Kultur- og idrætsudvalget, at puljen udmøntes som sidste år, dvs. 

ved at holde faciliteter åbne og afse midler som foreninger og aftenskoler 

kan søge til aktiviteter.   

Beslutning og 

ansvar 

  

 

 

8. 

20.20-20.30 

Beslutning 

Næste møde i Fritidsnævnet  
 

1. Ønsker til dagsorden 7. juni 

2. Evt. ekstraordinært møde med henblik på planlægning af Aktiv 

Fritid  

 

Fritidsnævnets mødeplan 2021 

 

 22. februar  26. april 

 7. juni  23. august 

 11. oktober  6. december 

 

Kultur- og Idrætsudvalgets mødeplan 2021:  

 

4. januar 

(aflyst) 

1. februar 1. Marts 12. april 

3. og 31. maj   9. august 

6. og 27. 

september 

25. oktober 22. november  

 

Ønsker til dagsorden skal sendes til Jacob Poulsen med formand Poul 

Møller Hansen cc. senest d. 1. juni (dagen efter møde i Kultur- og 

Idrætsudvalget) 

Bilag  

Referat   

Beslutning og 

ansvar 

Der afvikles ekstraordinært møde om politik i maj. 

Forvaltningen indkalder via Outlook. Ud over 

involveringsproces for den nye politik, ønskes folkemøde, 

Aktiv Allerød og Allerød på X og tværs behandlet.   

Der planlægges efter et fysisk møde, da det forventes at 

være muligt jf. den udmeldte genåbningsplan. 

 

 

9.  

20.30- 
Eventuelt 
 

Bilag  

Referat  

Intet at berette 

 

 

Beslutning og 

ansvar 

  

 

 

 

 

 


